
ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το υπ’ αριθ. 14/2017 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 477/2017                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Διαπίστωση υπέρ της αναγκαιότητας σύναψης 
συμβάσεων του Δ.Βέροιας με ιδιώτες, για τον 
καθαρισμό περιαστικών αλσυλλίων για την 
κάλυψη της πυροπροστασίας 

 
Σήμερα 31 Ιουλίου του έτους 2017 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 15:00 συνήλθε 

σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 27-7-
2017 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους 
Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων και στον Δήμαρχο, 
σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  25 μέλη: 

 
                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 

1)Α. Λαζαρίδης, 2)Χ. Κούτρας, 3)Τ. Χατζηαθανασίου, 4)Β. 
Παπαδόπουλος, 5)Α.Σιδηρόπουλος, 6)Δ.Κουλουριώτης, 7)Θ. 
Κορωνάς, 8)Σ.Διαμάντης, 9)Γ.Σοφιανίδης, 
10)Π.Τσαπαρόπουλος, 11)Β.Λυκοστράτης, 12)Μ. 
Παπαϊωάννου, 13)Λ.Ακριβόπουλος, 14)Σ.Ασλάνογλου, 
15)Γ.Ορφανίδης, 16)Ε.Ιακωβίδου, 17)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 
18)Α.Σιακαβάρας, 19)Θ.Τέτος, 20)Α. Καγκελίδης, 
21)Ι.Παπαγιάννης, 22)Σ.Ελευθεριάδου, 23)Π.Παπαδίνα, 
24)Α.Μαρκούλης, 25)Γ.Μελιόπουλος. 

1)Θ.Αγγελίνας, 2)Δ.Τραπεζανλής, 
3)Ν.Μωυσιάδης, 4)Γ.Κάκαρης, 
5)Χ.Γαϊτάνου, 
6)Κ.Καραπαναγιωτίδης, 
7)Ι.Κυρατλίδης, 8)Μ.Σουμελίδης, 
9)Ν.Τσιαμήτρος, 10)Ζ.Πατσίκας,  11) 
Γ.Γουλτίδης, 12)Η.Τσιφλίδης, 
13)Ν.Μπέκης, 14)Α.Αποστολόπουλος, 
15)Σ.Στουγιάννος, 16)Ι.Χειμώνας 

                 Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                        
Ε.Γκόγκα, , Ε. Εμμανουηλίδης,, Ι.Καραγιάννης, Ν. Αγγέλου,  

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Χ.Κεχαΐδης, Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Α. 
Βοργιαζίδου, Γ.Λιλιόπουλος, Α. Πέτρου, Χ.Σταφυλίδου, Ι.Σιδηρόπουλος, Η. Μπατσαράς, Κ.Πιστοφίδης, 
Α.Γκεκόπουλος, Σ.Λυκοστράτης, , Χ. Τσανασίδης, Ε.Μοτσιόπουλος, Π. Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, 
Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος, Α. Κακαγιάννης. 

 
Σημείωση: 1) Κατά τη συζήτηση προ ημερησίας διάταξης αποχώρησαν οι κ.κ. Σ.Ελευθεριάδου και 
Ι.Παπαγιάννης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 478/2017 απόφασης  αποχώρησαν οι κ.κ. Β.Λυκοστράτης  και 
Γ.Ορφανίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 482/2017 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Ορφανίδης. 
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Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 7ο θέμα, έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 
20-7-2017 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου καθαριότητας Βασιλείου Παπαδόπουλου, που 
έχει ως εξής: 

Το Δημοτικό Συμβούλιο με την 335/2017 «Αποδοχή εισήγησης της Ο.Ε. για αναμόρφωση 
(9η) του π/σμού  και ετήσιου προγράμματος δράσης Δήμου Βέροιας 2017» δημιούργησε την 
πίστωση με κωδικό 20.7336.004, για την υπηρεσία με τίτλο «Καθαρισμός περιαστικών 
αλσυλλίων για την κάλυψη της πυροπροστασίας» με ποσό  16.000,00 € από έσοδα ΣΑΤΑ 
Πυροπροστασίας. 

Οι προτεινόμενες  εργασίες αφορούν: 
1. Το δημοτικό άλσος «Παπάγου» . 
2. Το δημοτικό άλσος «Βικέλα». 
3. Το δημοτικό άλσος Πατρίδας. 
4. Το δημοτικό άλσος Τριλόφου. 
5. Το άλσος του Ιερού Ναού Υπαπαντής Πατρίδας. 
6. Το δημοτικό άλσος Τριποτάμου. 
Προβλέπεται  η κλάδευση των κωνοφόρων, κυρίως των ατόμων τραχείας πεύκης, που 

είναι το κυρίαρχο είδος σε όλα τα παραπάνω δημοτικά άλση, σε ύψος μέχρι 4,0  μέτρων από το 
έδαφος, ο καθαρισμός και η καλλιέργεια του υπόροφου των πλατύφυλλων ειδών και το 
βοτάνισμα των χώρων.   

Οι προτεινόμενες εργασίες έχουν ήδη εγκριθεί με τις: 
 4695/23-5-2016 Απόφαση της Διεύθυνσης Δασών Ημαθίας (ΑΔΑ Ω9ΣΩΟΡ1Υ-

ΩΩΣ), για τα δημοτικά άλση Πατρίδα και Τριλόφου.  
 6411/1-7-2016 Απόφαση της Διεύθυνσης Δασών Ημαθίας (ΑΔΑ 6ΕΩΡΟΡ1Υ-ΚΥΔ), 

για τα δημοτικά άλση «Παπάγου» και «Βικέλα». 
 8113/19-9-2014, έγγραφο  του Δασαρχείου Βέροιας για το άλσος του Ι.Ν. Υπαπαντής 

Πατρίδας . 
Τέλος η  αναγκαιότητα των παραπάνω εργασιών έχει επισημανθεί:   
 στην Συνεδρίαση του Σ. Τ. Ο.  Δήμου Βέροιας στις 3/4/2017, και 
 στην Συνεδρίαση του Συντονιστικού Οργάνου Πολιτικής Προστασίας της 

Περιφεριακής Ενότητας Ημαθίας στις 18/5/2017. 

Οι περιγραφόμενες φυτοτεχνικές εργασίες είναι : 
1. Επείγουσες λόγω της αντιπυρικής περιόδου που διανύουμε και των καιρικών 

συνθηκών (καύσωνας , ξηρασία) που παγίως αναμένουμε τους μήνες Ιούλιο – Σεπτέμβριο, αλλά 
και λόγω του προηγηθέντος καύσωνα που συσσώρευσε μεγάλες ποσότητες ξηρής φυτικής ύλης 
στα περιαστικά άλση του Δήμου. 

2. Εξειδικευμένες λόγω της αναγκαιότητας απασχόλησης υλοτόμων, δηλαδή 
προσωπικού που  δεν προβλέπεται στην Οργανισμό Εσωτερικής Υπηρεσίας , ούτε διαθέτει ο 
Δήμος Βέροιας . 

Επομένως ο Δήμος Βέροιας πρέπει να εκτελέσει τις περιγραφόμενες εργασίες με σύναψη 
σύμβασης με ιδιώτη . 

Κατόπιν αυτών  
Π α ρ α κ α λ ε ί τ α ι 
Το Δημοτικό Συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Παπαδόπουλος: Εδώ υπάρχει και υπήρχε αναγκαιότητα και είναι από τα κορυφαία θέματα 

πυροπροστασίας τα περιαστικά αλσύλλια. Υπήρχε αναγκαιότητα πραγματική από το Δ.Σ. να 
περάσουν αυτά τα θέματα. 

Μαρκούλης: Ουσιαστικά θα επαναλάβω αυτό που είπα και προηγούμενα, τα αλσύλλια 
υπάρχουν, αν ερχόμαστε με τη διαδικασία του εκτάκτου κάθε φορά να περνάμε ζητήματα, δηλ. το 
ζήτημα της πυρκαγιάς τώρα το πληροφορήθηκε ο αντιδήμαρχος; Δημιουργούνται ζητήματα 
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γενικότερης λειτουργίας του Δ.Σ. με την εισαγωγή τους ως έκτακτο; Νομίζω ότι θα πρέπει να 
υπάρχει από την πλευρά όχι της υπηρεσίας, γιατί οι υπηρεσιακοί παράγοντες έχω την εντύπωση 
ότι δεν ευθύνονται, αλλά της πολιτικής ηγεσίας της συγκεκριμένης υπηρεσίας, θα πρέπει να 
υπάρχει μια επίδειξη σοβαρότητας για την αντιμετώπιση αυτών των θεμάτων. 

Παπαδόπουλος: Τα χρήματα αυτά προέρχονται από τη ΣΑΤΑ πυροπροστασίας. 
Πληροφορώ τους συναδέρφους που πληροφορούνται αποσπασματικά ότι η ΣΑΤΑ 
πυροπροστασίας ήρθε εσχάτως και έρχεται ανάλογα με τι ποσό θα μας έρθει. Οι ανάγκες μας 
είναι πολύ περισσότερες όπως ανέφερε ο συνάδερφος πριν. Αυτά τα χρήματα έρχονται με αυτά 
πορευόμαστε. 

Μαρκούλης: Εμείς δεν μιλάμε για το ουσιαστικό μέρος της χρηματοδότησης εδώ έρχεται 
ένα θέμα για τη διαπίστωση της αναγκαιότητας. Αυτή την αναγκαιότητα με τη διαδικασία του 
εκτάκτου θα πρέπει να τη διαπιστώνει το Δ.Σ.; αν πρέπει να την διαπιστώνει. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση του αντιδημάρχου καθαριότητας Βασίλειου 
Παπαδόπουλου; 

Υπέρ ψήφισαν (21) σύμβουλοι: Α. Λαζαρίδης, Χ. Κούτρας, Τ. Χατζηαθανασίου, Β. 
Παπαδόπουλος, Α.Σιδηρόπουλος, Δ.Κουλουριώτης, Θ. Κορωνάς, Σ.Διαμάντης, Γ.Σοφιανίδης, 
Π.Τσαπαρόπουλος, Β.Λυκοστράτης, Μ. Παπαϊωάννου, Λ.Ακριβόπουλος, Σ.Ασλάνογλου, 
Γ.Ορφανίδης, Ε.Ιακωβίδου, Ν. Μαυροκεφαλίδης, Α.Σιακαβάρας, Θ.Τέτος, Α. Καγκελίδης, 
Π.Παπαδίνα. 

Κατά ψήφισαν οι σύμβουλοι Α.Μαρκούλης, Γ.Μελιόπουλος. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 20-7-2017 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου καθαριότητας Βασιλείου 
Παπαδόπουλου. 
2.- Την ανάγκη σύναψης συμβάσεων παροχής υπηρεσιών με ιδιώτες, λόγω της αντιπυρικής 
περιόδου που διανύουμε, των καιρικών συνθηκών (καύσωνας, ξηρασία) που παγίως αναμένουμε 
τους θερινούς μήνες, της συσσώρευσης ξηρής φυτικής ύλης, αλλά και λόγω έλλειψης τακτικού 
προσωπικού των αντίστοιχων ειδικοτήτων και του κατάλληλου εξοπλισμού, προκειμένου να 
εκτελεστούν εργασίες για τον καθαρισμό περιαστικών αλσυλλίων για την κάλυψη της 
πυροπροστασίας. 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
4.- Τις διατάξεις των άρθρων 209 & 273 του Ν.3463/2006 (ΚΔΚ),  65 και 67 του Ν. 3852/2010 
(Πρόγραμμα Καλλικράτης) και του άρθρου 61 του Ν.3979/2011. 

 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

 
Διαπιστώνει την αναγκαιότητα σύναψης συμβάσεων παροχής υπηρεσιών του Δ.Βέροιας με 

ιδιώτες, λόγω της αντιπυρικής περιόδου που διανύουμε, των καιρικών συνθηκών (καύσωνας, 
ξηρασία) που παγίως αναμένουμε τους θερινούς μήνες, της συσσωρευμένης ξηρής φυτικής ύλης, 
αλλά και λόγω έλλειψης τακτικού προσωπικού των αντίστοιχων ειδικοτήτων και του κατάλληλου 
εξοπλισμού, προκειμένου να εκτελεστούν εργασίες για τον καθαρισμό περιαστικών αλσυλλίων 
για την κάλυψη της πυροπροστασίας. 
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Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  477 / 2017 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Πέτρος Τσαπαρόπουλος 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Γκόγκα  
Β. Λυκοστράτης     
Χ. Κούτρας     
Τ. Χατζηαθανασίου   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Β. Παπαδόπουλος  Ν. Αγγέλου  
Α. Σιδηρόπουλος  Ι. Καραγιάννης  
Δ. Κουλουριώτης  Ε. Εμμανουηλίδης  
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Σ. Διαμάντης     
Γ. Σοφιανίδης     
Λ. Ακριβόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ε. Ιακωβίδου     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Α. Σιακαβάρας     
Θ. Τέτος     
Ι. Κυρατλίδης     
Α. Καγκελίδης     
Ι. Παπαγιάννης     
Σ. Ελευθεριάδου     
Π. Παπαδίνα     
Α. Μαρκούλης     
Γ. Μελιόπουλος     
      
      
      
      
      
   

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  3-8-2017 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 
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